
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT 
CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 

  
 
Identificació de la sessió  
Data: dijous 3 de novembre de 2011 
Horari: 21.05h a 23.16h 
Lloc: Seu del Consell de Poble  
 

 
Assistents: 
 

 representació nom assist. 
1 Presidenta  Dolors Lechuga Garcia   
2 Vice-president Jesús Liñán Ruiz   
3        “ Jordi Gómez Barrero Excusa 
4        “ Carme Luis Puig   
5        “ Montserrat Montalbán Alarcón   
6        “ Marta Soro Alsina   
7        “ Cristina Gálvez Torres   
8        “ Pascuala Agulló Barón   
9        “ Adrianna Tarradas Gómez Excusa 
10        “ Josep Manel Navarro Serra  
11        “ Conxa de Llobet Jorba  
12        “ Joan Xamaní Cabra   
13        “ Maria Isabel Tena Boyan Excusa 
14        “ M. Dolors Terradas Dávila   
15 Patronat de la gent gran Lluís Sánchez Luengo Excusa 
16 Club esportiu la Batllòria Lluís Prat Pineda   
 Secretaria Núria Vall·llosera Culell   
 
Altres assistents   
 Eduard Vallhonesta   
 
Ordre del dia: 
 

1. Informació de les diferents comissions de debat del Consell: 
• Comissió de cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 
• Comissió d’esports, joventut, infància i gent gran 
• Comissió d’espai públic i entorn 
• Comissió de seguretat ciutadana i comunitat 

2. Informacions diverses de la presidenta del Consell 
3. Propostes dels membres del Consell al programa de la Festa Major d’hivern i festes de 

Nadal i Reis 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La presidenta excusa l’assistència dels membres del Consell del Poble que li han comunicat la 
seva absència. 
 
Tot seguit, presenta al nou membre del Consell del Poble, Jordi Izquierdo en representació de 
la Colla de Geganters i Grallers de la Batllòria, que encara no ha estat confirmat pel Ple 
Municipal de l’Ajuntament de Sant Celoni, però que si a tothom li sembla bé ja es pot incorporar  
a la dinàmica de la reunió. 



 
Tothom accepta la proposta i es passen a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
1. Informació de les diferents comissions de debat del Consell: 

 
• Comissió de cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 

La presidenta  dóna la paraula al portaveu de la comissió de Cultura, Joan Xamaní. 
 
Joan Xamaní comenta que no s’han trobat i que per tant no han consensuat res en particular, 
per tant creu oportú que si cada membre de la comissió  vol dir  la seva que ho faci. 
 
La presidenta comenta que un punt de l’ordre del dia és la Festa Major d’hivern, així doncs 
aquest tema ja el parlarà més endavant. 
. 
Dolors Terrades demana que tot i no ser de la comissió de festes voldria que la seva veu fos 
escoltada i planteja com es podria assabentar de les reunions. 
 
Es debat una mica sobre quina seria la millor manera de fer saber als membres de la Comissió 
de Cultura  que es celebren les reunions de la Comissió de Festes. 
 
Finalment s’acorda que la secretària accidental enviarà un correu electrònic per fer-ho saber a 
tots els membres del Consell. 
  
Joan Xamaní demana informació de  com estan les obres de la Unió Batllorienca. 
 
La presidenta comenta que a finals d’any s’hauria d’entregar l’obra. 
 
Joan Xamaní demana per si es farà el pavelló. 
 
La presidenta contesta que en l’anterior legislatura, l’equip de govern ja va enllestir el projecte 
bàsic, ara cal fer el projecte executiu. 
 
Joan Xamaní pregunta si hi haurà partida econòmica per executar l’obra. 
 
La presidenta li respon  dient que en l’anterior legislatura els diners hi eren i considera que ara 
també deuen estar consignats els diners per executar l’obra. En aquest sentit exposa que el 
finançament del projecte i l’obra anirà a terços: el Consell Català de l’Esport, el Departament 
d’Educació de la Generalitat de Catalunya  i l’Ajuntament de Sant Celoni. 
 
Cristina Gálvez demana informació de les pistes poliesportives que s’han de construir a 
l’escola. 
 
La presidenta explica que ella ja ha vist el document on s’exposa l’empresa adjudicada, i que 
per tant l’inici de les obres ha de ser imminent. 
 
Joan Xamaní exposa una idea, celebrar una cursa per Sant Silvestre. 
 
La presidenta li sembla molt bona iniciativa, però cal ser realista i veure quines persones  ho 
volen organitzar. 
 

• Comissió d’esports, joventut, infància i gent gran 
La presidenta dóna la paraula a Lluís Prat, que en absència de la portaveu d’aquesta Comissió, 
ell farà de representant. 



Lluís Prat exposa que al camp de futbol de la Batllòria hi calen fer unes obres de 
condicionament: 

• la porta que mira  a la Tordera no tanca bé, pesa molt i de tant en tant surt de la 
guia, i pot ser perillós.  

• el quadre elèctric del camp de futbol alimenta les necessitat d’aquest i les del pont 
nou, i pateix perquè no es sobrecarregui massa i un dia de partit es quedin sense 
llum.  

• I també s’hauria de canviar les xarxes de les porteries ja que estant malmeses. 
 
D’altra banda valora positivament les obres a la rampa d’accés al camp de futbol i el drenatge 
que s’ha fet. 
 
Així mateix, afegeix, que caldria tenir en compte que no es repeteixi el malentès que hi va 
haver la temporada passada, quan  a l’acabar un partit de futbol es van quedar sense butà i els 
jugadors es van haver de dutxar amb aigua freda. 
 
Jesús Liñan pregunta si no seria millor fer arribar el gas ciutat a la zona dels vestidors. 
 
Lluís Prat creu que totes les propostes són bones però no creu que amb la situació actual es 
pugui fer aquesta inversió. 
 
Joan Xamaní opina que es podrien posar plaques solars.  Així mateix, pregunta si els equips 
que no són del municipi i que venen a entrenar paguen l’ús de les instal·lacions. 
 
Lluís Prat diu que sí que paguen. 
 
Joan Xamaní pregunta  si en el camp d’esports es té en compte l’estalvi de llum 
 
Lluís Prat contesta dient que quan s’acaba l’entrenament es deixa un fanal obert per poder 
veure la sortida i la resta de llums es tanquen. 
 

• Comissió d’espai públic i entorn 
La president dóna la paraula a Carme Puig 
 
Carme Puig explica que les branques dels arbres de la carretera Vella tornen a entrar als 
balcons del veïnat i que cal podar-los. Així mateix explicita que no entén com es que a Riells 
els poden ben podats i a la Batllòria no. 
 
La presidenta li explica que qui decideix com es poden el arbres és l’equip de jardiners, i els de 
Sant Celoni plantegen una tècnica no tant agressiva amb els arbres. 
 
Carme Puig comenta que al carrer Pàmies els arbres han fet un fruit negrós que ha deixat el 
terra brut i enganxós. 
 
La presidenta comenta que al seu moment, quan van decidir urbanitzar la plana, es va 
preguntar quins arbres es volien i que molta gent va comentar que  no volien arbres a prop de 
casa seva. Finalment es van posar els arbres que van decidir els tècnics. 
 
Dolors Terrades comenta que està descontenta de la neteja del carrer cal Bové i del Rec. 
Puntualitza que no critica la feina de l’escombriaire, perquè el noi no pot fer tota la feina que hi 
ha, sinó que creu que aquest noi hauria de treballar més hores o tenir més recursos com ara fer 
servir el vehicle petit d’escombrar. 



La presidenta comenta que el vehicle escombra el passen el dissabte al matí. 
 
Cristina Galvez comenta que la recollida dels contenidors no es fa cada dia, i que hi ha dies 
que estan molt plens. 
 
Joan Xamaní opina que potser cal posar algun punt més de recollida d’escombraries. I afegeix 
que costa que la gent recicli. 
 
Dolors Terrades comenta que hi ha gent que deixa les escombraries fora del contenidor. 
 
La presidenta comenta que costarà que la gent s’acostumi a reciclar i Lluís Prat afegeix que 
reciclar és un problema. 
 
Joan Xamaní comenta que hi ha pobles on els contenidors estan marcats i s’indica, de manera 
molt explícita, què si pot llençar i què no. 
 
La presidenta  li comenta que els contenidors de la Batllòria ja expliquen què si pot llençar. 
 
Lluís Prat diu que ell quan llença les escombraries veu que tot va allà mateix. 
 
La presidenta explica que a vegades ve un camió i buida dos contenidors allà mateix, i a 
efectes visuals tens la sensació que tot va allà mateix. 
 
Així mateix, recorda que tot i que l’import de les escombraries ja és car, cal tenir en compte que 
no es paga desplaçament ja que es porten a l’abocador de Palau. Però el dia que aquest 
abocador el tanquin i s’hagin de dur les escombraries a un altre abocador, caldrà pagar-ne el 
desplaçament i això encarirà l’impost. 
 
Joan Xamaní diu que hi hauria d’haver un contenidor per llençar-hi  objectes especials com ara 
tòners, cds, etc... 
 
La presidenta li explica que aquests contenidors els gestiona una empresa privada, que a Sant 
Celoni n’hi ha un, i es va posar per petició de la pròpia empresa, la  qual va demanar permís a 
l’ajuntament. 
 
Marta Soro comenta que a l’última reunió del Consell del Poble va dir que hi havia unes 
escombraries llençades a prop de camí ral i que encara hi són. 
 
Dolors Terrades explica que el cementiri de la Batllòria està molt malament, que el de Sant 
Celoni està tot molt ben cuidat. Tot seguit explica un cas familiar; la seva mare va caure  per 
culpa d’un escaló i es va fer mal i encara se n’hagués pogut fer molt més. 
 
La presidenta comenta que al cementiri de la Batllòria hi ha molta humitat, i molta ombra, això 
fa que el sol em prou feines eixugui el ferm. 
 
Joan Xamaní és del parer que s’hauria d’anar in situ  i valorar amb els tècnics corresponents 
quines són les millors solucions. 
 
Dolors Terrades valora que si hi ha diners per al cementiri de Sant Celoni, també n’hi hauria 
d’haver per al de la Batllòria. 
 



Pascuala Agulló denuncia que el bus de les 10:15 del matí ve brut, deixat, i no és gens 
agradable pujar-hi. I a més a més, comenta que a Sant Celoni hi ha dos busos que van buits, i 
en canvi a la Batllòria un que ve i a sobre brut. 
 
La presidenta explica que el servei del bus es deficitari. Que el servei del bus a la Batllòria val 
12.000€. 
 
Lluis  Prat explica que la seva senyora va agafar l’Hispano i els mossos els van aturar i la van 
multar per no dur el cinturó de seguretat. 
 
Cristina Gálvez comenta que els nois i les noies que van a l’Institut no es posen el cinturó i no 
sempre hi ha monitor que els acompanyi, i l’altre dia van tenir un ensurt. 
 
 

• Comissió de seguretat ciutadana i comunitat 
Jesús Liñan, portaveu d’aquesta comissió, comenta que li agradaria conèixer més la normativa 
pel que fa a la seguretat ciutadana, ja que potser si que caldria un policia a l’hora que els nens i 
les nenes entren i surten de l’escola. 
 
La presidenta aclareix que la normativa no ho especifica.I afegeix que si que toca reclamar el 
policia de proximitat, ja que hi són. Al seu moment es van demanar, i semblava que fos urgent, 
tot i que ara, sembla que no hi ha pressa. 
 
Joan Xamaní pregunta si hi ha un horari establert perquè vingui a patrullar la policia local. 
 
La presidenta li contesta dient-li que no, que no hi pot haver un horari ja que  es donaria 
facilitats als que volen fer delictes. 
 
Jesús Liñan pregunta com funciona l’àrea de comunitat, ja que no en té informació. 
 
La presidenta li recomana, i ho fa extensible a tothom, que es miri la web municipal, i  allà 
s’explica quines funcions tenen les diferents àrees que  formen l’ajuntament. 
 
Marta Soro explica que el 3 de novembre va sentir una sirena, la d’emergència, i que ella no 
tenia cap informació sobre cap simulacre i va pensar que hi havia hagut algun accident químic. 
 
Joan Xamaní li respon que era un simulacre d’Inacsa. 
 
Lluis Prat comenta que caldria avisar als veïns quan hi ha simulacres. 
 
Joan Xamaní comenta que ell va preguntar a la fàbrica si s’havia informat al poble i li van dir 
que sí. Que s’havien posat cartells a les botigues. 
 
Jesús Liñan comenta que els simulacres són obligatoris. 
 
2. Informacions diverses de la presidenta del Consell 
La Presidenta exposa el projecte del pavelló que està previst fer a la Batllòria. Primer de tot 
explica els antecedents, com es va treballar la legislatura passada, què es va fer, i quin són els 
passos que s’han de fer ara. 
 
Ensenya als assistents els dibuixos i plànols de l’equip d’arquitectes i  tothom comenta que és 
un equipament gros i que fa falta a la Batllòria. 



Seguidament explica que un veí del municipi, Ramon Masnou, ha iniciat un projecte per 
recuperar la ramaderia  a la seva propietat, Can Mainou, que es troba a l’altre costat de la 
Tordera. Així doncs, ha comprat mitja dotzena de vaques de l’Albera i aquestes pasturen pels 
prats i boscos. Aquesta és una bona manera de mantenir el bosc net i en condicions, i així fer 
prevenció d’incendis . 
 
La presidenta afegeix que del 15 al 20 de novembre es faran les darreres proves al pont de la 
Tordera, i que segurament es farà la inauguració el diumenge 27 de novembre. 
 
Joan Xamaní pregunta si el pont és de l’ACA. Qui n’és el propietari? 
 
La presidenta li respon que n’és l’ajuntament. 
 
Jesús Liñan pregunta a la presidenta si  hi ha informació sobre l’aulari? 
 
La presidenta li comenta que no sap com està el tema. 
 
 
3. Propostes dels membres del Consell al programa de la Festa Major d’hivern i festes 

de Nadal i Reis 
La Presidenta explica que va poder assistir un moment a la reunió de la Comissió de Festes, i 
va ser quan es va assabentar que es treien 3000€ del pressupost de la Festa Major d’hivern.  
És per això que no troba just aquesta retallada, ja que el pressupost d’enguany ja estava 
aprovat, i que a més a més  a la Festa Major d’estiu es va treballar per poder estalviar diners 
per fer servir ara. Afegeix que trobaria normal que aquesta mesura es prengués pel pressupost 
del 2012. 
 
Núria Vall·llosera, secretària accidental i tècnica auxiliar de l’àrea de Cultura, exposa quins han 
estat els motius  d’aquest ajust del pressupost. L’ajuntament funciona amb un pressupost 
prorrogat, que correspon a l’exercici de 2010 i malauradament hi ha un decalatge molt 
important en quant a la previsió d’ingressos: la generalitat ha retallat l’aportació per al 
finançament de l’escola de música i l’escola bressol, no fa el pagament mensual de l’ACA; 
entre d’altres. Tot plegat ha fet necessari un reajust del pressupost fins a l’acabament de l’any 
que ha afectat en un 30% el pressupost de les festes de Sant Martí i en 3.000€ el de festes de 
la Batllòria.    
 
Jesús Liñan no entén aquests ajustos, sobretot si l’ajuntament acaba d’aprovar una modificació 
de crèdit, i a més a més, els compte del consistori van quedar en positiu després del canvi de 
govern. 
 
Dolors Terrades comenta que aqueta és la manera de fer les coses ara. Durant l’última 
legislatura s‘han fet més coses que en 19 anys. Considera que per anar a un concert dolent 
més val no anar-hi. 
 
La  presidenta pregunta a Núria Vall·llosera perquè aquest desajust pressupostari ha d’afectar 
el pressupost de festes de la Batllòria. 
 
Eduard Vallhonesta vol intervenir i la presidenta li explica com funciona el Consell del Poble en 
aquesta nova etapa. Si vol fer una intervenció ho ha de demanar a l’inici de la sessió. 
 
Un cop feta l’explicació la presidenta li dóna la paraula. 
 



Eduard Vallhonesta comenta que cal mirar com es plantegen les coses, ja que a la Batllòria 
s’ha invertit, com per exemple al pati de l’escola, i que per tant no tot és treure diners. Ell com a 
membre d’una entitat de la comissió de Festes mirarà d’estalviar diners pel que fa  a la seva 
activitat per tal de poder fer el màxim de coses però ajustant el pressupost, i creu que aquesta  
és la iniciativa que s’hauria d’aplicar. 
 
La presidenta li respon que els diners que han pagat el pati nou de l’escola surten del saldo 
positiu que tenia l’ajuntament i no de la partida de festes  de la Batllòria i afegeix  que el 
pressupost no ha anat augmentant durant els darrers anys, per tant no és just que ara es retalli. 
 
Eduard Vallhonesta comenta que a la Batllòria no s’ha retallat un 33% del pressupost de Festa 
Major ‘Hivern com a Sant Celoni 
 
La presidenta comenta que hi ha coses que no s’entenen, per exemple explica  que 
l’ajuntament es vol gastar 9000€  en reparar un cotxe de la brigada i en canvi vol treure 3000€ 
del pressupost de Festa Major d’hivern de la Batllòria. 
 
Marta Soro comenta que per Sant Joan i Carnestoltes no es va pressupost, i que per tant no és 
just que ara es retalli. 
 
Núria Vall·llosera exposa com s’estructurarà la Festa Major d’Hivern 
 
La presidenta comenta que seria bo que aquest any es tornessin a posar les llums de Nadal, i 
recuperar unes figures que fa alguns anys que no es posen. 

Sense cap altre punt a tractar, es conclou la sessió a les 23:15 h de la nit de la qual com a 
secretària accidental en dono fe. 
 
 
 
 
Núria Vall·llosera i Culell 
en qualitat de secretària 
 
 
          vistiplau, 
      
 

Dolors Lechuga 
Presidenta del Consell de Poble 

 
 
 
 
 

 


